



1. Amendment #1 is raised to address the following questions received for this RFP:

Q - Nous pouvons fournir des analyses d'amiante, de moisissure et de plomb. Est-il possible d'encherir seulement sur une portion de cette demande de proposition ou il faudra que toutes les analyses listées soient complétées?

R – La demande de proposition sollicitation # W6369-17-A062 offre un seul contrat pour tous les services/tests listes en annexe A déclaration de travail et W6369-17-A062 partie 1 et partie 2. Les enchères partielles ne peuvent pas être acceptées.

*Q - We can provide asbestos, mold, and lead analysis. Is it possible to bid only on a portion of this RFP or will it have to be completed for all analyses' listed?*

A- The RFP Solicitation # W6369-17-A062 is offering a single contract for all of the services/tests listed in Annex A Statement of work and W6369-17-A062 Part 1 and Part 2 . Partial bids cannot be accepted.